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دکتر ابراهیم احمدی در جلسه شورای روسای دانشکده ها و آموزشکده های استان:

توجه به آینده شغلی و داشتن پیوست اشتغال در ایجاد رشته های جدید از ضروریات است

جلسه شورای روسای دانشکده ها و آموزشکده های تابعه دانشگاه ملی مهارت واحد استان آذربایجان شرقی برگزار شد

به گزارش روابط عمومی دانشگاه ملی مهارت واحد استان آذربایجان شرقی، روز یکشنبه ۲۰ آبان ماه سال ۱۴۰۳ جلسه شورای روسای دانشکده ها و آموزشکده های تابعه دانشگاه

ملی مهارت واحد استان آذربایجان شرقی با هدف ارائه گزارشهای عملکرد، بیان نیازها و چالش ها، آشنایی با آخرین بخشنامه ها و دستورالعمل ها و نیز بررسی وضعیت حوزه

های مختلف واحدها بر اساس اطلاعات و آمارهای گردآوری شده، برگزار گردید. در ابتدای این جلسه که رئیس، معاونان و نماینده ادارات نظارت و ارزیابی، روابط عمومی و حراست

دانشگاه استان بهمراه روسای آموزشکده های شماره ۲ و الزهرا (س)تبریز، مراغه، اهر، سراب و میانه در آن حضور داشتند، شرکت کنندگان با ادای احترام به مقام والای شهدای

گرانقدر جنایتهای اخیر رژیم صهیونیستی در لبنان و غزه، چهلمین روز شهادت سید حسن نصرالله، دبیرکل و بنیانگذار حزب الله لبنان را گرامی داشتند. دکتر ابراهیم احمدی، رئیس

دانشگاه استان طی سخنانی از زحمات و خدمات روساء و همکاران دانشکده ها و آموزشکده های استان که علیرغم تمامی محدودیت ها و تنگناها با سخت کوشی و پشتکار

وصف ناپذیر خود در مسیر ارتقای جایگاه دانشگاه ملی مهارت و ارائه خدمات مطلوبتر به جامعه هدف یعنی دانشجویان گام بر میدارند، تقدیر و تشکر نمود. دکتر احمدی بیان

داشت: باور داریم که تک تک استادان و کارکنان ما در بخشهای مختلف دانشگاه به نحو عالی و احسن به وظایف و تکالیف خود عمل می کنند ولیکن این عملکردها حتماً می

بایست بصورت صحیح و کامل بازتاب و مستند سازی شوند. وی افزود: تهیه آمار و تحلیل داده ها بویژه از سال 1390 تا به امروز در بخشهای مختلف واحدهای آموزشی نظیر

تعداد دانشجویان پذیرفته شده، تعداد اعضای هیئت علمی جذب شده، میزان اشتغال فارغ التحصیلان و... باید در دستور کار روسای محترم قرار گیرد تا بدین طریق ضمن

مشخص شدن نقاط ضعف و قوت، به سنجش کارایی ها نیز دست پیدا کنیم. رئیس دانشگاه ملی مهارت واحد استان آذربایجان شرقی ارتباط مستمر روسای واحدهای استان با

مسئولین محلی را امری ضروری دانسته، خواستار تلاش مضاعف در راستای توسعه فضای فیزیکی واحدها بویژه در زمینه سراهای دانشجویی شد. دکتر احمدی ضمن توصیه به

اجتناب دانشگاهها از پرداختن به مقوله بنگاه داری، اظهار داشت: شرایط سخت اقتصادی حال حاضر کشور ایجاب می کند تا ما در زمینه درآمدزایی بیش از این فعال بوده و با

برگزاری دوره های آموزشی آزاد و خاص و یا دوره های پودمانی و کوتاه مدت درآمدهای بالایی کسب نمائیم، ولیکن درآمدزایی مراکز آموزشی با بنگاه داری متفاوت است، چرا که

دانشگاه محل ایجاد تفکر، آموزش و پژوهش بوده و از هر طریق نمی توان به سمت درآمدزایی حرکت کرد. وی افزود: ما از طریق درآمدزایی اصولی و صحیح می توانیم ظرفیت ها

و دستاوردهای عظیم دانشگاه را به جامعه بویژه بخش صنعت معرفی نماییم که در نوع خود اقدام ارزشمندی است. ایشان در پایان ضمن توصیه به روسای واحدها در خصوص

ساماندهی شایسته رشته های تحصیلی زیر حد نصاب، بر توجه به آینده شغلی و داشتن پیوست اشتغال در ایجاد رشته های جدید تأکید کرد.
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